
Kære klima- (mv.) -udvalg 

 

Jeg bor til leje i et almennyttigt boligselskab (FOB) i Slagelse. Til vores afdelingsmøde har jeg indsendt et 

forslag om opsætning af solceller på vores mange kvadratmeter hustage. Det skal ses i sammenhæng med 

produktion af billig strøm til de el-biler, der forhåbentlig snart begynder at dukke op på vores 

parkeringspladser. 

 

Men efter en samtale med en medarbejder fra boligselskabet er jeg blevet overtalt til at trække forslaget. 

For han kunne oplyse, at som reglerne er i dag, er det en meget dårlig forretning at sætte solceller op på 

almennyttige boliger. Det er noget med, at overskudsproduktion ikke kan ledes tilbage i el-nettet, og sådan 

noget. Det betyder i hvert fald, at vi som beboere vil komme til at få en pæn huslejestigning, hvis vi vælger 

at hjælpe klimaet. 

 

Imidlertid er regler jo ikke hugget i sten, så hvis Folketinget kan fremme den grønne omstilling ved at flytte 

nogle kommaer, så ligner det da en billig omgang. 

 

Med venlig hilsen 

Ove »Klimatosse« Junne 

Ærøvej 16 st.th 

4200 Slagelse 

Mail: ove@junne.dk 

Tlf.: 23924300 

 

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2019-20
KEF Alm.del -  Bilag 408

Offentligt

mailto:ove@junne.dk

